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新快速拷贝型遥控器产品说明

New fast copy type remote control product description

1、可以对拷的芯片：
     2260（所有厂商）、2262（所有厂商）、PT2264、5326（所有厂商）、SC5262、HT600、HT680、HT6207、HT6010、HT6012、HT6014、SMC918系列、527（所有厂商）、1527（所有厂商）、2240（所有厂商）、HCS101、HCS200\HCS201(部分代码）、HCS300\HCS301(部分代码）、部分单片机..........
Chips could be copied

2260(all manufacturers); 2262(All manufacturers); PT2264, 5326(All manufacturers);SC5262, HT600, HT680, HT6207, HT6010, HT6012, HT6014, SMC918 series, 527(All manufacturers); 1527(All manufacturers); 2240(All manufacturers); HCS101, HCS200\HCS201(part code), HCS300\HCS301(部分代码), part single chip microcomputer..........
2、清码方法：
 同时按住开锁与关锁两键（有些外壳是上行与下行两键），LED指示灯闪烁三下，松开按下去的任意一个按键，另一个不松，点击松开的按键三下，LED指示灯进入快速闪烁状态，此时内存的数据全部清除，清完数据之后的遥控器，无论按哪个按键，LED指示灯都是不亮。

Code cleaning method:

Press the unlock button and lock button at the same time(some shells are the up button and down button), after the LED indicator light flashes three times, loosen any one of the buttons while the other is kept pressing, then push the released button three times, the LED indicator will enter into the fast flashing status. At this time all the memory data is cleared, the cleaned remote control will not have lighting LED indicator no matter which button you press.

3、对拷方法：
    一手持原配遥控器，另一手持对拷遥控器，两只遥控器尽量靠近，(理想的是将两个遥控器零距离边靠着边放在桌面上)分别按下所需对拷的按键，LED指示灯快速闪烁三下之后快速闪烁，对拷成功，其他按键操作方法相同。有些遥控器发射功率较小，应原配遥控器与对拷遥控器背靠背操作，才好对拷。有些操作环境有干扰的，应避开干扰操作，如果对拷不太好使的，清码以后重新对拷。
 Copy method

One hand keeps the original remote controller, while another keeps the copy remote control, the two remote controls should be placed as closely as possible (the ideal situation is to put the two remote controls on the desktop side by side with zero distance), respectively press down the copy button, when the LED indicator light flashes quickly after three flashes, this copy is successful, other key operating methods are the same. Some remote control has a smaller transmitting power, so the original remote control should be placed back to the copy remote control to be operated. For the presence of noise, it should avoid interference to operate, If the copy is not successful, it should recopy after clearing code.
4、新款对拷遥控器特点：
    四个按键分别可以对拷四种不同类型的芯片，也就是一个遥控器可以操作四种不同类型的设施。频率从270MHz~434MHZ等十多个频点。对拷数据速度较快，不容易丢码，距离远。
 The features of new copy remote control

The four buttons could respectively copy four different types of chips, That is a remote control can operate four different types of facilities. The frequency is from 270MHz to 434MHZ and more than ten frequency points. Faster copy data speed, not easy losing code, far distance.
5、可以对拷的常见车库门，伸缩门，道闸，车位锁，防盗器品牌有：
大连西塞德系列（包括新索玛），杭州门人系列，深圳中天A\中天B、佛山霍斯白\霍斯蓝\霍斯透明\315MHz霍斯移门、宁波杜亚1\杜亚2、理想系列、烟台盛达系列、烟台博达系列、沈阳海通系列、沈阳未来莱特红灯\绿灯（包括焊码与学习码）、许继S60\S66系列、红门系列、极速系列、昌顺系列、玛斯特系列（包括学习码）、深圳顺昌系列、江西百盛大力神系列（包括焊码，学习码，滚动码）、巨光系列、海珠系列、海誉系列（包括夏普315MHz）、嘉禾系列（包括嘉禾315专用滚动码）、铁将军固定码系列...............未完待续，持续更新中！

The common brand of garage door, retractable door, road gate, parking lock, burglar alarm that could be copied are:

Dalian Seyside series(including new soma), Hangzhou Master Series, Shenzhen Zhongtian A\Zhongtian B, Foshan While horse\Blue horse\Transparent horse\315MHz Horse door, Ningbo Duya 1\Duya 2, Ideal series, Yantai Shengda series, Yantai Boda series, Shenyang Haitong series, Shenyang future Wright red light\green light(Including welding code and learning code), Xuji S60\S66 series, Red gate series, Speed series, Changshun series, Master series(Including learning code), Shenzhen Shunchang series, Jiangxi Parkson Hercules series(Including welding code, learning code, rolling code), Giant light series, Haizhu series, Haiyu series(Including SHARP 315MHz), Jiahe series(Including Jiahe 315 special scroll code), Rail fixed code series...(To be continued)
